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Interpelacja w sprawie organizacji ruchu na ulicy Kowalskiej 

W związku z kierowanymi do mme licznymi pytaniami, uwagami i interwencjami w 

sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Kowalskiej, proszę o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

Co było powodem zmiany organizacji ruchu na ulicy Kowalskiej? 

Dlaczego zlikwidowana została część miejsc parkingowych? 

Czy będzie przywrócona liczba miejsc parkingowych, funkcjonująca przez wprowadzonymi 

zmianami, a jeśli nie,jaka docelowa liczba miejsc będzie znajdowała się na ulicy Kowalskiej? 

Jednocześnie wobec krytycznych uwag ze strony mieszkańców Starego Miasta, 

działających tam przedsiębiorców a także członków rady dzielnicy Stare Miasto, proszę o 

rozważenie możliwości przywrócenia uprzednio funkcjonujących rozwiązań na wskazanym przeze 

mnie obszarze. 

Jednocześnie proszę o poinformowanie mnie, czy planowa jest także zmiana organizacji 

ruchu na ulicy Furmańskiej a jeśli tak, z jakimi rozwiązaniami (szczególnie dotyczącymi miejsc 

parkingowych) docelowo ma być związana? 

Z wyrazami szacunku 


